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Strada Republicii, Nr. 3, 505200, Tei: 0040 268 211 313, Fax: 0040 268 213 020 

Web: www.primaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria-fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 7 AUGUST 2019 in şedinţa EXTRAORDINARA a Consiliului Local 
Făgăraş, şedinţă convocată în conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lita.) si art.134, 
alin.i, lit.a.), alin.2, 5 si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Şedinţa a avut loc în sala de şedinţe a Primăriei, începând cu orele 09:00.

Doamna preşedinte de şedinţă -  Suciu Andreea-Oana: anunţă că şedinţa este 
legal constituită, fiind prezenţi 15 consilieri, absenţi-4 consilieri: dl.Biza Radu, dl.Motoc 
Alexandru, dl.Negrila Ion si dl.Pintea Cornel.

Din partea presei participa: mass-media locala.

Din partea primăriei participa: dl.primar-Sucaciu Gheorghe, dl.viceprimar- 
Clont Dan Valentin si d-soara secretar-Laura Elena Giunca.

Doamna preşedinte - Prezintă şi supune spre aprobare proiectul ordinii 
de zi, după cum urmează:

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico- 
economici pentru obiectivul de investiţii "REABILITARE STRADA DOAMNA STANCA, 
MUNICIPIUL FĂGĂRAŞ, JUDEŢUL BRAŞOV".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba 
in unanimitate-15 voturi pentru (15 consilieri prezenţi).

Doamna preşedinte:” Mai avem la “Suplimentare” doua proiecte de hotarari care 
au fost discutate la toate comisiile de specialitate ale Consiliului Local Fagaras, respectiv, 6 
comisii, ce s-au desfasurat astazi, inainte de şedinţa extraordinara si care au primit aviz 
favorabil.”

Doamna preşedinte:La punctul “Suplimentare”avem următoarele proiecte de 
hotarari:

1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul
2019.
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Doamna preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru (15 consilieri prezenţi).

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
Serviciului de transport public local al Municipiului Făgăraş pe anul 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru (15 consilieri prezenţi).

Se trece la discutarea ordinii de zi.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:"Proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului tehnic şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii "REABILITARE STRADA DOAMNA STANCA, MUNICIPIUL FĂGĂRAŞ, 
JUDEŢUL BRAŞOV”.

Doamna preşedinte:"Dupa cum stiti, acest ptroiect de hotarare a mai fost discutat 
in şedinţa ordinara trecuta din data de 30 iulie 2019 si a fost retras după indelungi discuţii 
dintre domnul primar si cetateni, locuitori ai străzii Doamna Stanca, prezenţi la şedinţa 
ordinara.

A avut loc si o intalnire după acea şedinţa ordinara, respectiv, in data de joi, 1 august 
2019, orele 19, intalnire ce a avut loc la fata locului, respectiv, pe str Doamna Stanca unde au 
fost prezenţi o parte din consilierii locali, domnul primar si locuitori ai străzii Doamna 
Stanca. Apoi, acest proiect de hotarare s-a mai discutat si intr-o dezbatere publica 
desfasurata la Casa Municipala de Cultura Fagaras din data de 5 august 2019, orele 18. Alte 
discuţii daca mai aveţi cu privire la acest subiect?"

Domnul Dan Boer-locuitor la casa pe Str.Doamna Stanca: "Prin prezenta 
noastra, a cetăţenilor, de-a lungul timpului, ne-am exprimat doleanţele si cred ca, oarecum ni 
s-a auzit vocea. Va rugam sa ţineţi cont de doleanţele noastre si sper ca ati inteles ca vrem 
realizarea acestui proiect, dar pe varianta cu 9 m. Noi am inaintat un memoriu către Primăria 
Fagaras si Consiliul Local Fagaras in care ne-am exprimat doleanţele. Sper ca acel memoriu 
sa fi ajuns la dvs., iar decizia pe care o veţi lua astazi, sa fie bazata pe respectul fata de 
cetateni. Mulţumesc!”

Domnul primar:"Asa cum a spus si doamna preşedinte, am retras proiectul de 
hotarare de pe ordinea de zi de la şedinţa ordinara din data de 30 iulie 2019, pe motivul ca, 
consilierii locali sa ia la cunoştinţa de importanta acestui proiect si de realizara proiectului 
din punct de vedere tehnic si economic. Cred ca după intalnirea de joi seara , 1 august 2019 
când ne-am deplasat pe str Doamna Stanca, visavis de acele măsurători la fata locului, de 
intalnirea dezbaterii publice de la Casa Municipala de Cultura Fagaras din data de 5 august 
2019, fiecare consilier local a luat la cunoştinţa de fiecare detaliu al acestui proiect. Eu, 
bineinteles, am venit cu doua variante in acest proiect de hotarare, eu ca si primar, susţin 
varianta de 12 m, pe motiv ca mediul urban se dezvolta tot mai greu in Romania si trebuie sa 
ne gândim ca in viitor sa realizam o infrastructura pentru a ne pregăti pe viitor ca aceasta 
infrastructura sa faca fata provocărilor viitoare. Asa cum va spuneam si la dezbaterea publica, 
doar după 8 sau 10 ani de zile putem face reabilitarea acestei străzi. La dezbaterea publica din 
data de 5 august 2019 a mai venit cineva cu o idee foarte buna, sa cumpărăm acea suprafaţa 
din partea stanga cum se circula inspre Sibiu, acea suprafaţa de langa spital pentru a face
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parcare la spital, iar in zona respectiva, nefiind DNi, putem realiza un sens giratoriu lateral 
pentru a avea si posibilitatea de intoarcere in zona spitalului. Cu acest proiect vom veni in 
următoarea perioada, va trebui sa identificam sumele pentru a demara acest proiect, Pe 
parcursul derulării acestui proiect de modernizare Str.Doamna Stanca, in paralel sa lucram si 
la acest proiect pentru a rezolva toate problemele pe care cetăţenii din str.Doamna Stanca le 
vor intampina pe viitor.”

Domnul Poparad:”As vrea sa reamintesc ca memoriul cetăţenilor de pe str.Doamna 
Stanca nu a a juns pe masa consilierilor locali. Eu, cel puţin, nu am cunoştinţa de acest 
memoriu. Apoi, as vrea sa ne spuneţi mai multe detalii despre acest proiect pus in discuţie 
astazi Proiectul scos la licitaţie de către S.C.Apa Canal Sibiu S.A in ce stadiu este?”

Domnul prim ar:”Intr-adevar, studiul de fezabilitate in parametrii tehnici asa cum 
este acum str.Doamna Stanca, după ce s-a făcut licitaţia care licitaţie s-a făcut ca si 
proiectare, proiectantul a venit si ne-a demonstrat ca exista parametrii tehnici ca aceasta 
strada sa aiba o platforma de 12 m. Ati făcut o afirmaţie si o acuzaţie pentru faptul ca eu am 
refuzat sa demarez acel proiect, dar eu va spun ca si termeni legali ca după licitaţia studiului 
de fezabilitate incepe proiectarea si ulterior execuţia. Nu am refuzat nicio clipa ca acest 
proiect sa fie pus in practica. In toata aceatsa perioada, noi, pe acest tronson de drum, 
implementam trei proiecte, al patrulea proiect fiind al celor de la Electrica. Un proiect este de 
modernizare str.Doamna Stanca, alt proiect-realizara magistralei pentru a introduce toate 
firele de utilitati, inclusiv reţeaua electrica in subteran, magistrala de alimentare cu apa si 
reţeaua de distribuţie. Ulterior, cei de la Electrica urmeaza sa vina sa-si ia stâlpii de beton 
care sunt in proprietatea lor. In toata aceasta perioada, am incheiat protocoale cu cei de la 
gaz pentru a-si repozitiona conducta, ei neavand niciun interes sa faca aceasta lucrare pe 
banii lor, ei neavand făcută lucrarea pe conducta de polietilena.Am avut discuţii indelungate 
cu dânşii ca noi sa le facem săpătură, facand doar diferenţa de săpătură sa-si coboare 
conducta si pe banii lor sa faca tot ce trebuie. Cu cei de la Electrica, la fel, incheiem un 
protocol ca ei sa vina sa-si modernizeze reţeaua, din reta aeriana, in reţea subterana sis a faca 
toate racordurile, iar cei de la apa sa-si faca si ei investiţiile ca ulterior san u mai fie nevoie sa 
se sape acest tronson de drum.

Daca vorbim de sume, noi ne raportam aici la C+M care a fost licitat la suma de 
2.300.000 lei cu TVA. In momentul de fata, datorita Ordonaneti nr.114/2018, toate preturile 
se reactualizează la toate proiectele. Suma care este peste aceasta investiţie este de 
866.596,30 lei, in orice situaţie orice reţea de colectare a apelor pluviate trebuie 
reactualizata. Diferenţa de preţ de la 9 la 12 m este undeva la 500 mii lei. Aşadar, acuzaţiile 
dvs.,dl.Poparad, cred ca sunt nefondate, in necunostinta de cauza.

Daca vorbim de bani, sunt rambursabili. Anul acesta, daca noi nu folosim banii pentru 
investiţie, ii pierdem si am tot explicat acest lucru de atatea ori. Aceasta lucrare se intinde 
probabil pe 1 an , poate pe 2 ani de zile fiind o lucrare complexa. Ar trebui sa incepem 
lucrările după data de 1 septembrie 2019. Ulterior, tot din bugetul local, este o achiziţie si un 
proiect unde avem finanţare din bugetul local. Aşadar, ulterior, anul viitor si daca intram si in 
bugetul local al anului 2021, sper ca toate aceste proiecte sa se implementze. In funcţie de 
noi, se vor realize toate acestea.

In legătură cu acel memoriu, daca ne uitam la data respectiva in arhiva, eui cred ca a 
fost făcută copie după acel memoriu si ştiu ca toate adresele, iformarile etc care vin in atentia 
Consiliului Local Fagaras au fost prezentate. Cred ca ar trebui san e uitam in arhiva si 
verificam. Daca acest lucru este un detaliu important pentru implementarea proiectului, vom 
face si acest lucru.”

Domnul Mazilu:” Am studiat cu atentie cele doua variante ale acestui proiect de 
hotarare, cu 4 benzi si am doua precizări: prima-nerespectarea dreptului de proprietate al 
locuitorilor care au case in acea porţiune foarte stramta, unde bordura va fi la doar 2 m de 
casa si in varianta cu 2 benzi, tirurile si toate mijloacele de tranhsport cu gabarit mare vor 
trece automat pe langa bordura. Oamenii nu vor putea locui in parta din fata, dinspre drum.
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Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-15 voturi pentru (15 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea nr. 
210/07.08.2019.

Doamna preşedinte: Prezintă punctul 2 de la „Suplimentare:” Proiect de 
hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Serviciului de transport 
public local al Municipiului Făgăraş pe anul 2019.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Doamna preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate-15 voturi pentru (15 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea nr. 
211/07.08.2019.

Doamna preşedinte:Mulţumeşte pentru participare si declara inchise lucrările 
şedinţei.

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 3 exemplare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢA, 
SUCIU ANDREEA-OANA

PJ/PJ.
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